
V neskorej jeseni nás čakajú nové komunálne voľby. Preto dovoľte aby som zhodnotil doterajšiu 

činnosť. 

Toto volebné obdobie obecné zastupiteľstvo pracovalo v 7 miestnom zložení. V predchádzajúcich 

obdobiach to bolo 13 miestne. 

 

Starostka zvolávala obecné zastupiteľstvo v 6 týždňových intervaloch. Kvalitu zasadaní , ich 

obsažnosť a vecnosť môžete posúdiť na základe zverejnených zápisníc, ktoré s precíznosťou 

zapisuje p. Dziaková. Zápisnice sú prístupne na http://www.domasa.sk/obec/nruskov/?vw=1&dr=12 . 

 

Spolupráca zákonodarného obecného zastupiteľstva a výkonného orgánu obce  by sa dalo 

hodnotiť známkou 3. Nie je ani zlá  ale ani dobrá. Kontrolným orgánom obce je hlavný kontrolór, ktorý 

je kontrolným orgánom zastupiteľstva. Nedostatočnou aktivitou poslancov, táto platená sila nie je 

využitá na 100 %. 

 

Program rokovaní bol časovo náročný. Najproblematickejší bod bola komunikácia. Počas 

volebného obdobia viazla komunikácia medzi obecným úradom a obecným a zastupiteľstvom. Nielen 

na rokovaniach ale aj mimo rokovaní. Obecný úrad sa po celú dobu snažil zachovať si suverenitu 

a minimalizovať vplyv obecného zastupiteľstva do rozhodovania OcÚ. Zo strany OZ bola 

opačná snaha. Myslím si , že OZ vďaka vlastným poslancom v tejto snahe prehralo. Ale aj napriek 

tomu, si myslím , že činnosť OZ možno hodnotiť dosť pozitívne. Úroveň zasadaní v okolitých 

obciach je hlboko pod našou úrovňou. Veď napr. v jednej nemenovanej obci starostka  nezvoláva 

zastupiteľstva ani v zmysle zákona a v inej obci programom OZ je hádam iba futbal. 

 

            Za posledné volebné obdobia sa rokovania obecného zastupiteľstva sa pozitívne zmenili. Na 

počiatku  rokovanie bolo viac menej formálne. V poslednej dobe rokovania majú prevažne vecnejší 

charakter. Avšak nižší počet poslancov v OZ znížil kvalitu rokovaní. Predsa vždy platilo: viac 

hláv , viac rozumu. 

 

            Keďže  termín komunálnych volieb sa blíži, prosím Vás aby ste už teraz rozmýšľali 

o vhodných kandidátov na poslancov OZ. Veď bez kvalitných poslancov nie je možné viesť 

kvalitné zasadania a prijímať fundované rozhodnutia. A myslím si, že ďalšie volebné obdobie 

bude prelomové. Silne verím, že sa ukončí trvajúca stagnácia a znova sa oživí život na vidieku 

a aj v našej obci. Záleží len na Vás akých zástupcov si vyberiete. Naša obec potrebuje nové 

tváre s novými nápadmi, nie zbor sedmospáčov. 

http://www.novyruskov.sk/?vw=1&dr=12

